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          Выполнено описание серийного проекта паровой турбины К-200-130 и проведен анализ возможности замены проточной части со ступенью Баумана. Проведены тепловые расчеты проточной части со ступенью Баумана и расчеты проточной части с лопаткой последней ступени длиной 1000 мм. Так же приведены результаты конструирования лопатки и расчета ее на статическую и вибрационную прочность; представлен результат расчета критических частот вращения ротора. Сделан обзор противоэрозионных мероприятий и проведен технико-экономический анализ модернизации.
        

        
          Completed the description of the serial project of the steam turbine K-200-130 and the analysis of the possibility of replacing the flow part with the Bauman stage. Conducted thermal simulations of the flow part with Bauman  stage and calculations of the flow part with the last stage blade length of 1000 mm. Completed the engineering of the blade and calculated its static and vibration strength; completed calculation of critical frequencies of rotation of the rotor. Made a review of anti-erosion measures and the technical and economic analysis of modernisation.
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